
  

 

RDK / 04 / 2015 

Protokół z  4 / 2015 posiedzenia Rady Dzielnicy Kośminek w dniu 11 czerwca  
2015  godz. 17:30, przy ul. Bukowej 17. 

1. Posiedzenie zostało otwarte przez Przewodniczącą Rady Dzielnicy Kośminek Joannę Jabłońską.  

2. Sprawdzono listę obecności. 

Na posiedzeniu Rady Dzielnicy Kośminek obecnych było 12 członków Rady Dzielnicy, spośród 

15 członków Rady, wobec czego stwierdzono quorum do podejmowania prawomocnych uchwał Rady 

Dzielnicy. 

Na posiedzeniu obecni byli goście: 

- Naczelnik Wydziału Dzielnicowych Straży Miejskiej Miasta Lublin- pan Marek Łuka 

- Dzielnicowy Dzielnicy Kośminek- pan Dariusz Duda 

- pan Rafał Listoś 

- pan Maciej Dąbek 

- pan Michał Gajowiak 

3. Przyjęcie porządku posiedzenia: 

Zmieniono porządek posiedzenia. 

Przegłosowano zdjęcie punktów  z porządku posiedzenia, 

punkt 3 -  Zatwierdzenie protokołów z poprzednich posiedzeń – głosowanie: 

 

10 głosów- za zdjęciem punktu, 0 głosów- przeciw, 2 głosy- wstrzymujące się 

 

punkt 6. - Wybór Komisji Rewizyjnej Rady – głosowanie: 

 

10 głosów- za zdjęciem punktu, 0 głosów- przeciw, 2 głosy- wstrzymujące się, 

 

 Dodano punkty: 

- Udzielenie absolutorium Zarządowi Dzielnicy Kośminek za rok 2014, przez głosowanie. Podjęcie 

uchwały w tej sprawie. 

- Podjęcie uchwały w sprawie propozycji zadań rzeczowo- finansowych realizowanych z Budżetu 

Miasta  (w roku 2016) na terenie Dzielnicy. 

 

Następnie udzielono głosu przybyłym Gościom: 

1) Głos zabrali obecni na posiedzeniu goście ze Straży Miejskiej Miasta Lublin: Naczelnik Wydziału 

Dzielnicowych- pan Marek Łuka i Dzielnicowy Dzielnicy Kośminek- pan Dariusz Duda. Panowie  

zasygnalizowali, że zmieniła się struktura Straży Miejskiej i rozpoczęli dyskusję na temat wywozu 

odpadów i możliwości uprzątnięcia dzikich wysypisk na terenie Dzielnicy Kośminek. Goście 

poinformowali ponadto Radę o możliwościach współpracy w tym zakresie. 
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2) Głos zabrali mieszkańcy Rafał Listoś, Maciej Dąbek i Michał Gajowiak. Panowie poruszyli temat 

toru rowerowego u zbiegu ul. Sulisławickiej z ul. Tetmajera. Prosili o pomoc przy doprowadzeniu toru 

do ładu i zadeklarowali swój udział w Festynie organizowanym przez Radę Dzielnicy. 

 

4. Zatwierdzenie protokołów z poprzednich posiedzeń. 

Nie było zatwierdzenia protokołów. 

 

5. Informacja  Przewodniczącego Zarządu Dzielnicy Kośminek o działaniach pomiędzy 

posiedzeniami Rady Dzielnicy. 

Przewodniczący Zarządu Dzielnicy Kośminek Mariusz Kasprzak poinformował o spotkaniu 

Sprawy wniesione. 

1. Przewodniczący Zarządu Dzielnicy Kośminek Mariusz Kasprzak poinformował o spotkaniu z 

pracownikiem przysłanym przez Miejskiego Architekta Zieleni, który to pracownik, ma 

zaprojektować tereny zielone przy ulicach: Skrzynickiej, Wspólnej i Sulisławickiej. 

2. Kolejne spotkanie pan Przewodniczący odbył z Panią Dyrektor Kancelarii Prezydenta Miasta 

Lublin. Na spotkaniu omówione zostały kwestie związane z organizacją obchodów 100-lecia 

Dzielnicy Kośminek. 

3. Pan Przewodniczący zaproponował możliwość założenie stowarzyszenia w celu pozyskania 

środków na organizację 100- lecia Dzielnicy lub zwrócenie się z prośbą o pomoc, w tej sprawie, 

do fundacji lub stowarzyszenia działających na terenie Dzielnicy Kośminek. 

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie propozycji zadań rzeczowo- finansowych realizowanych z Budżetu 

Miasta  (w roku 2016) na terenie Dzielnicy. 

 

Podjęto Uchwałę nr  8  / IV /2015 z dnia 11 czerwca 2015, w sprawie: uchwalenia propozycji 

budżetowych na rok 2016 z terenu Dzielnicy Kośminek. 

Rada Dzielnicy Kośminek jednogłośnie przyjęła uchwałę w rzeczonej sprawie. 

 

7. Udzielenie absolutorium Zarządowi Dzielnicy Kośminek za rok 2014, przez głosowanie. Podjęcie 

uchwały w tej sprawie. 

Podjęto Uchwałę nr 9 /IV/2015 z dnia 11 czerwca 2015, w sprawie: udzielenia absolutorium 

Zarządowi Dzielnicy za 2014 rok. 

10 osób było za; 2 – wstrzymały się od głosu; 0 - przeciw 

  



8. Wnioski, uwagi, komunikaty. 

Radny Kamil Panczenko poprosił o zgłoszenie do Straży Miejskiej prośby o częstsze patrolowanie 

okolic sklepu na rogu ul. Elektrycznej i Krańcowej. 

Radny Kamil Panczenko poprosił o interwencję Rady Dzielnicy w sprawie planowanego 

rozmieszczenia nowych stacji Roweru Miejskiego, przy którym pominięto Kośminek. 

Wiceprzewodniczący Rady Dzielnicy- Mariusz Bańka zakomunikował, że w najbliższym czasie 

odbędzie się Rajd Rowerowy Papieskim Szlakiem Lublina i Parafiada. 

Przewodnicząca Rady Dzielnicy Joanna Jabłońska poinformowała o spotkaniu w sprawie komunikacji 

miejskiej. 

Przewodniczący Zarządu Dzielnicy Mariusz Kasprzak poinformował o kosztach poszczególnych atrakcji 

zaplanowanych na wrześniowy festyn. 

Ustalono dyżur w Radzie na 02.07.2015 godzina 17.30 

 

9. Zakończenie posiedzenia. 

Zakończono posiedzenie Rady Dzielnicy o godz. 20.00. 

 

 

 

 

 


